
AHOJ, 
 
právě jsem se vrátil nikoliv z hradu, ale ze Želiva,, kde jsem se byl podívat, jak to 
vypadá se stavem vody v řece............... 
No, je jí více a jelikož se mají upouštět přehrady nahoře a stále i když méně má pršet, 
tak si dovoluji akci ŽELIVKA v tuto sobotu 
                                        ZRUŠIT 
Ale nemračte se, za 14 dní tu bude to pravé jaro a pojedeme. Ale bude nové přihlašování - a můžete 
již začít.... 
Moc vody nad námi i pod námi - to není ono....... 
Přeji příjemný výkend třebas nad učebnicí.... 
 
Zdraví 
V.H. 
 


